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PROTOKOŁ Nr XIV/07 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 28 grudnia 2007 roku 
 
 

W sesji udział wzięli: 
a/ dwunastu  radnych Rady Gminy        -  nieobecni: M. Adamowicz, I. Kuziak,  
                                                                  L.  Młyński 
b/ Wójt Gminy                                         -  Eugeniusz Dańczak 
c/  Sekretarz Gminy                                -  Iwona Wójcik 
d/  Skarbnik Gminy                                 -  Marek Malinowski 
e/  Radca Prawny                                   -   Beata Sadowska 
f/  Dyrektor GOK                                   -  Grażyna Chojnowska 
g/  Dyrektor Zespołu Szkół                    -   Sławomir Miluski 
h/  Dyrektor Sz. P. w Gogolewie             -  Iwona Warkocka 
i/ Kierownik OPS                                    -  Krystyna Szustak  
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a/  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/  przyjęcie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

       2. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwa ł. 
       3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady miedzy sesjami: 
            a/ Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki, 
            b/ Komisji Rewizyjnej, 
            c/ Komisji Budownictwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
        4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a/ zmian w budżecie gminy na 2007 rok,  
       5. Interpelacje radnych. 
       6. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

 7. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zg łoszone w trakcie sesji. 
       8. Zamknięcie obrad.        
 
Przebieg sesji: 
 
Ad.1 
 
a/ 
 Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech powitał Radnych i 
gości przybyłych na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy 
stwierdzając prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz.1010 w Sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy. 
             
b/ 
  

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech  poinformowa ł, że 
przebieg sesji zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym. 
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Zastępca Przewodniczącego  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do 
przedstawionego porządku obrad. 
Sekretarz Gminy Iwona Wójcik zwróci ła się z prośba do Radnych Gminy o ujecie  
w porządku obrad w pkt. 4b podjecie uchwa ły w sprawie uchwalenia „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomani” na 2008 rok oraz w pkt. 4c podjecie uchwa ły 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 
zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
Powyższe uzasadniła tym, że projekty były omawiane na wspólnym posiedzeniu 
komisji i podjecie tych uchwał pozwoli na realizację podjętych zadań.  
Innych uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech zwrócił się z pytaniem, czy Radni są za 
przyjęciem proponowanych zmian. 
W wyniku głosowania Radni przyjęli zmiany do przedstawionego porządku obrad 
jednogłośnie / 12 za/. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech przedstawi ł Radnym 
porządek obrad po zmianach i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
W wyniku głosowania porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie /12 
za/. 
 
c/  
 
 Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono.  W wyniku g łosowania 
protokół został przyjęty jednogłośnie (12 za). 
 
 Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech poprosi ł Radnych o 
uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego Zygmunta Wandachowicz – Radnego 
poprzedniej kadencji.   
 
Następnie  oddał głos Pani Grażynie Chojnowskiej – Dyrektor Gminnego Ośrodka 
Kultury w Dębnicy Kaszubskiej. 
G. Chojnowska Dyrektor GOK podziękowała Radnym oraz Wójtowi za współpracę  
w 2007 roku. Szczególne słowa podziękowania skierowała do Radnej Urszuli 
Frankowskiej i Radnego Rafała Knitter oraz Dyrektora Zespo łu Szkół wraz  
z pracownikami i Dyrektora ZGK. 
 
Ad 2 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech poprosi ł Wójta Gminy o 
złożenie sprawozdania z działalności między Sesjami. 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres od 30 listopada 2007 r. do 
27 grudnia 2007r. / sprawozdanie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu/. 
O przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwa ł rady poprosił Panią Sekretarz 
Gminy. 
Iwona Wójcik Sekretarz Gminy przedstawi ła sprawozdanie z wykonania uchwa ł Rady 
Gminy za okres od 30 listopada do 27 grudnia 2007 r. /załącznik Nr 2 do protokołu/. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech otworzył dyskusję nad 
sprawozdaniami. 
Radna J. Karaś zwróciła się z zapytaniem czy te planowane inwestycje w zakresie 
modernizacji oświetlenia są ujęte w WPI. 
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Wójt Gminy poinformował, że to zadanie jest planowane jako d ługotrwałe. Ze 
względu na środki finansowe wszystkich dodatkowych zadań w tym zakresie nie 
można zrealizować w jednym roku.  Zadania będą realizowane w roku 2008 i latach 
następnych.    
Radna U. Frankowska zwróciła się o przybliżenie tematu budowy wodociągu na ulicy 
Zielonej. Sądziła, że tam jest wodociąg. 
Wójt wyjaśnił, że ta część Dębnicy Kaszubskiej posiada wodociąg, jednak z uwagi na 
mały przekrój rur jest bardzo niskie ciśnienie w mieszkaniach. Jako gmina mamy 
obowiązek dostarczać wodę naszym mieszkańcom. W tej części Dębnicy 
Kaszubskiej nastąpiło zwiększenie poboru wody z uwagi na budowę nowych domów. 
Przed ich wybudowaniem nie było tych problemów. Obecnie przy nie dużym 
nakładzie możemy tę inwestycję wykonać. 
Z-ca Przewodniczącego K. Olech  zwrócił się z zapytaniem dotyczącym budowy 
nowych punktów świetlnych w Dobieszewie. Rozmawiał z Radnym L. Młyńskim i z 
jego informacji wynika, że Komisja także widzi taką potrzebę a w sprawozdaniu Wójt 
nic nie wspomniał o tym. 
Wójt zauważył, ze ten wniosek jest ponawiany, ta sprawa na pewno nie zosta ła 
pominięta. To zagadnienie staramy się rozwiązywać kompleksowo. Przyjmuje do 
realizacji wszystkie zgłaszane w tym zakresie wnioski, jednak ich realizacja jest 
uzależniona od posiadanych środków oraz liczby osób zamieszkujących rejon, 
którym to oświetlenie ma służyć. Ponownie sprawdzi ten temat ale z jego wiedzy 
sądzi, że to zadanie jest ujęte. 
Radna U. Frankowska zwróciła się z zapytaniem dotyczącym zamontowania 
oświetlenia na ulicy Leśnej tzw. ”Oświecim”. 
Wójt poinformował, że ten temat jest już w realizacji 
Wiecej uwag i zapytań nie wniesiono. 
 
Ad 3        
 
      Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech poprosi ł Przewodniczących 
Komisji Rady o złożenie sprawozdania z działalności komisji w okresie między 
sesjami. 
 
a/ 
 Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Jadwiga Karaś 
poinformowała, że członkowie jej komisji odbyli 2 posiedzenia. Jedno posiedzenie 
członkowie odbyli we własnym gronie, na którym omawiano sprawy związane z 
rozwojem turystyki, wykorzystaniem ośrodka wypoczynkowego w Krzyni oraz 
terenów przyległych do akwenów wodnych. Członkowie Komisji uczestniczyli także 
we  wspólnym posiedzenie wszystkich komisji, na którym opiniowano projek ty 
materiałów i uchwał na dzisiejszą sesję oraz omówiono projekt uchwa ły budżetowej 
na 2008 rok. Zapoznała Radnych z protokołem z posiedzeń komisji / protokoł 
dostępny w aktach komisji lub na stronach BIP Urzędu/. 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech  zwrócił się z pytaniem czy Radni mają 
pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie przedstawionego sprawozdania.  
Wójt Gminy uważa, że rozwój turystyki na terenie gminy jest uzależniony od środków 
budżetowych. Uważa, że na rozpoczęcie takiej działalności potrzebny jest duży 
wkład własny. Obecnie osoby korzystające z wypoczynku oczekują wysokiego 
standardu świadczenia tych usług. 
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Przewodnicząca Komisji poinformowała, ze Komisja zwróci się z wnioskiem o 
utworzenie samodzielnej jednostki organizacyjnej – Przedszkole. Sądzi, że na jednej 
z najbliższych sesji będą omawiane sprawy oświaty to ten temat      
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  
  
 
b/ 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że 
członkowie komisji uczestniczyli w dwóch posiedzeniach komisji, które były 
poświęcone kontroli szkół. Protokoł z tej kontroli zostanie przedstawiony na 
najbliższej sesji, gdyż jest jeszcze w uzgodnienju, z uwagi na to, ze wiele spraw 
wymaga wyjaśnień. Także uważa, że temat oświaty powinien być omówiony na 
jednej z najbliższych sesji. Członkowie Komisji także analizowali możliwość 
oddzielenia Przedszkola od Szkoły Podstawowej. Członkowie komisji 
uczestniczyli ponadto w wspólnym posiedzenie wszystkich komisji, na którym 
omawiano projekty materiałów i uchwał na dzisiejszą sesję. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech zwróci ł się z pytaniem, czy Radni 
mają jeszcze pytania do Przewodniczącego Komisji odnośnie przedstawionego 
sprawozdania. 
Z-ca Przewodniczącego K. Olech zwrócił się z pytaniem, czy Komisja zrealizowała 
zaplanowane kontrole. 
Przewodniczący Komisji B. Rębas poinformowała, że tak.  
Radna J. Karaś w związku z tym, że Rada zostanie zapoznana z wynikami kontroli 
nie ma pytań. 
Wójt Gminy podziękował komisji za bardzo szczegółowa kontrolę oraz za 
zaangażowanie. Budżet oświaty pochłania gro naszych środków i należy go bardzo 
dokładnie analizować. Zdaje sobie sprawę, że członkowie komisji nie są biegłymi 
księgowymi i trudno je dokładnie przeprowadzić tym bardziej, ze przeprowadzają je 
po raz pierwszy. Liczy jednak na dobra współpracę i pomoc w znalezieniu niektórych 
najkorzystniejszych rozwiązań. 
Radni nie wnieśli więcej uwag.            
 
c/ 
 
 Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju 
Gospodarczego Mirosław Szumski poinformował, że członkowie komisji uczestniczyli 
w jednym wspólnym posiedzeniu z  na którym opiniowano materia ły i uchwały na 
dzisiejszą sesję. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech zwróci ł się z pytaniem, czy Radni 
mają uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
Radni nie wnieśli uwag.  
 
Ad 4 
 
a/ 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech przedstawi ł projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2007 rok.  ( załącznik Nr 3 do 
protokołu). 
Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech poinformowa ł, że projekt uchwały 
był opiniowany na  posiedzeniu  komisji wspólnej i otrzyma ł pozytywną opinię.  
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Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech zwróci ł się z pytaniem, czy Radni 
mają pytania dotyczące podejmowanej uchwały oraz do Skarbnika, czy zostały 
wprowadzone inne zmiany niż te, które były omawiana na posiedzeniu. 
Skarbnik poinformował, że inne zmiany nie były wprowadzane 
 Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Zastępca Przewodniczącego Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /11 za/. 
(nieobecny przy głosowaniu B. Rębas). 
Uchwała stanowi załącznik Nr  7 do protokołu. 
 
b/ 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech przedstawi ł projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdzia łania Narkomani” 
na rok 2008    ( załącznik Nr 4 do protokołu). 
Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech poinformowa ł, że projekt uchwały 
był opiniowany na  posiedzeniu  komisji wspólnej i otrzyma ł pozytywną opinię.  
Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech zwróci ł się z pytaniem, czy Radni 
mają pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Zastępca Przewodniczącego Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta  /10 za, 1 wstrzymujący/. 
(nieobecny przy głosowaniu B. Rębas). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
c/ 
 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 
umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość ( załącznik Nr 5 do protokołu). 
Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech poinformował, że projekt uchwały 
był opiniowany na  posiedzeniu  komisji wspólnej i otrzyma ł pozytywną opinię.  
Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Olech zwróci ł się z pytaniem, czy Radni 
mają pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że działki ujęte w poz. 1 i 2 dotyczą działek letniskowych 
w Konradowie i umowa z użytkownikami zostanie zawarta na rok. Dzia łki ujęte w poz. 
od 3 do 10 dotyczą działek  dzierżawionych także na jeden rok na cele rolne. 
Pozostałe działki będą dzierżawione na 1 rok jako ogródki dzia łkowe. 
Radny P. Pałubicki zauważył, że radni rozumowali, że Wójt do roku może dzierżawić 
bez zgody Rady, a dopiero w przypadku d łuższej dzierżawy będzie potrzebna zgoda.  
Wójt poinformował, że będzie analizowane studium uwarunkowań dla gminy i 
będziemy zmieniać charakter użytkowania. 
Sekretarz Gminy przypomniała, że przepisy w tej sprawie zmieni ły się w listopadzie 
tego roku i zgodnie z nimi każda kolejna dzierżawa dotycząca tej samej 
nieruchomości i tej samej osoby może być zawarta bez względu na okres na jaki ma 
obowiązywać przez Wójta po wyrażeniu zgody przez Radę. 
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Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem czy sprzedaż dzierżawionych działek 
obecnym użytkownikom odbędzie się bez przetargowo w przypadku wyrażenia woli 
kupna. 
Radca Prawny poinformowała, że nie ma takiej możliwości prawnej, każda sprzedaż 
musi odbyć się w drodze przetargu. 
Wójt poinformował, że w przypadku takich sprzedaży będą organizowane przetargi 
ograniczone. 
Radni nie wnieśli innych uwag. 
Zastępca Przewodniczącego Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /11 za/. 
(nieobecny przy głosowaniu B. Rębas). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Ad 5 
 Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech prosił o składanie 
interpelacji. 
Radni nie złożyli żadnych interpelacji. 
 
 
Ad 6 
  
 Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech prosi ł o składanie 
wniosków. 
 Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech zapoznał Radnych z apelem 
Stowarzyszenia SPERANDA w Niepoględziu w sprawie udzielenia pomocy w 
przygotowaniu gwiazdkowych paczek dla dzieci uczęszczających do tej szkoły 
(załącznik Nr 6 do protokołu). Poinformował, że apel będzie dostępny w Biurze Rady 
i chętni do udzielenia pomocy mogą otrzymać nr konta, na które można wpłacać 
środki finansowe. 
Radny M. Szumski prosi o doświetlenie m. Dobieszewo poprzez ustawienie 2-3 lamp 
ulicznych w stronę m. Leśnia. 
Sołtys Wsi Podwilczyn Z. Stankiewicz zwróciła się z pytaniem w sprawie 
podejmowanych kroków odnośnie rozwiązania sprawy kanalizacji w tej miejscowości. 
Radna U. Frankowska zwróciła uwagę na bałagan jaki pozostaje w miejscach gdzie 
ustawione są pojemniki na segregowane śmieci po ich wywozie. Prosi by po fakcie 
wywozu oraz w inne dni pracownicy zatrudnieni w ramach prac refundowanych 
sprawdzali te miejsca i zbierali pozostawiane nieczystości.  
Radny M. Szumski zwrócił się także z pytaniem czy i jak została rozwiązana sprawa 
szamba w Dobieszewku.    
Radna J. Karaś poinformowała, ze 20.12.2007 r. w GOK w Dębnicy Kaszubskiej 
odbył się I Gminny Konkurs Kolęd i Pastorałek. W konkursie brały udział zespoły w 
różnych kategoriach wiekowych z terenu gminy. W sumie uczestniczy ło ponad 150 
osób.  
Grażyna Chojnowska Dyrektor GOK uważa, ze w przyszłym roku będzie dążyła do 
liczniejszej reprezentacji osób doros łych w tym konkursie, gdyż ta grupa była w tym 
konkursie reprezentowana w ma łym stopniu. Uważa, że powinno być zatrudnionych 
w terenie więcej instruktorów przygotowujących m,łodzież i dorosłych. 
Sołtys Wsi Borzęcino W. Masłyk prosi o informacje dotyczące planów w sprawie 
budowy boiska sportowego. Czy są nadzieje, że w przyszłym roku powstanie. 
Podziękowała Wójtowi oraz Radzie za współpracę w 2007 roku. 
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Ad 7  
 
 Wójt Gminy w odpowiedzi na wnioski zg łoszone w trakcie sesji poinformowa ł: 
Odnośnie doświetlenia m. Dobieszewo to sądzi, że ten temat zostanie załatwiony. 
Koszt montażu jednej lampy to 4 tys. Na terenie gminy by rozwiązać ten problem 
należy ustawić dodatkowo 50 lamp, co daje koszt 200 tys. z ł. Będzie czynił starania 
by rozwiązać ten problem we wszystkich miejscowościach jednak tak jak wcześniej 
mówił w pierwszej kolejności będą budowane doświetlenia w tych miejscach gdzie 
służą one większej ilości mieszkańców. Zwrócił się z pytaniem do radnego, czy to 
doświetlenie ma być tylko do cmentarza, czy dalej w kierunku Leśni. 
Radny M. Szumski poinformował, że do krzyżówki. Odnośnie rozwiązania problemu 
szamba w Dobieszewku poinformowa ł, że temat jest porządkowany. Znajdują się tam   
2 zbiorniki osadnikowe, które należy systematycznie wywozić. W chwili obecnej nie 
ma właściciela, ścieki nie wiadomo czyje, należy pilnować, by nie doszło do skażenia 
środowiska.  W przyszłości planowane jest podłączenie kanalizacji do Łabiszewa i 
Borzęcina. 
Odnośnie rozwiązania problemu kanalizacji w  Podwilczynie poinformowa ł, że ta 
miejscowość tak jak cały teren planowana jest do skanalizowania. W chwili obecnej 
nie udzieli żadnej szczegółowej odpowiedzi, gdyż nie zapadły jeszcze żadne decyzje. 
Prowadzone są rozmowy z Wójtami Gmin w Kołczygłowach i Trzebielinie w sprawie 
podłączenia tej miejscowości do ich systemu kanalizacyjnego. 
Odnośnie sprawy zgłoszonej przez Radną U. Frankowską wyjaśnił, ze mieszkańcy i 
nie tylko do tych pojemników wyrzucają wszystkie śmieci, nie zwracając uwagi na to, 
ze powinny być segregowane. Wierzy, że nie wszystko jest zabierane, na pewno 
zostają jakieś nieczystości. Niezwłocznie ten temat będzie realizowany. 
Radna U. Frankowska uważa, że wystarczy by raz w tygodniu ktoś przeszedł te 
miejsca i posprzątał. 
Dyrektor ZGK M. Klemiato poinformował, że ustalono z Zastepcą Wójta, że 2 osoby 
będą ten temat pilnowały. 
Wójt Gminy podziękował Radnemu P. Pałubickiemu i Radnej U. Frankowskiejza za 
zasponsorowanie słodyczy dla uczniów z naszych szkół. Uważa, że w przyszłości 
należy ten temat przy współpracy z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych rozwiązać w inny sposób. Uważa, że należy połączyć siły i przyjąć 
jedno rozwiązanie. 
Poinformował także, że 12 grudnia w Gimnazjum odbył się Mikołajkowy Turniej Piłki 
Koszykowej. Jest to promocja naszej gmin y. Obecnie odbywa się Turniej Halowej 
Piłki Nożnej „FUKSAL”. Cieszy się z tego powodu, gdyż sala jest wykorzystywana 
zgodnie z jej przeznaczeniem. 
Odnośnie Borzęcina, to trudno coś przewidzieć. My jako zainteresowani spełniamy 
ich prośby. Zrealizowaliśmy wszystkie ich żądania. Są zgrzyty na linii Urząd – 
Agencja. W ARN następują zbyt częste zmiany na stanowisku administratora. 
Obecny obiecał, że obejrzy obiekty o które wnioskowaliśmy. Chcieliśmy przejąć 
spalone obiektyw Borzęcinie, a oni ogłosili przetarg i jej sprzedali nabywcy z 
Włocławka.  
Podziękował Radnym za udział w spektaklu „Betlejem Polskie”.  
Skarbnik Gminy poinformował, że na przełomie roku odbędzie się inwentaryzacja 
mienia gminnego.          
Wójt Gminy podziękował za zaangażowanie w przygotowanie spotkań opłatkowych, 
które odbyły się na terenie gminy. Zwróci ł uwagę na frekwencję, która w  
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środowiskach była różna. Uważa, że jest błędne rozumowanie. Mieszkańcy nie 
powinni tych spotkań traktować jako wigilii dla biednych ale jako spotkania seniorów.  
Zaprosił radnych na wspólną zabawę karnawałową, która odbędzie się w miesiącu 
styczniu w pomieszczeniach Gimnazjum. 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech złożył obecnym na sali życzenia 
Noworoczne. 
 
Ad. 8  
  

Krzysztof Olech Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy o godzinie 1210 
dokonał zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
 
Protokołowała:                                                                                                              
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                               Zastępca Przewodniczącego 
                                                                                                     / -/ Krzysztof Olech 

 


